
PROTOKÓŁ NR 1/2018 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 27 listopada 2018r. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

2. Zajęcie stanowiska w przedmiocie petycji złożonej przez pracowników Szkoły Podstawowej 

w Zagórzycy w sprawie powiększenia parkingu przy szkole. 

 

Ad. 1 

Komisja jednogłośnie dokonała wyboru wiceprzewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków        i 

Petycji, którą została radna Ewa Diegner. 

 

Ad. 2 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1) Wójt Gminy A.Kordylas, 

2) Dyrektor SP w Zagórzycy R.Nowak. 

 

Przewodniczący Komisji G.Kiczmachowski poinformował, iż w dniu 15 listopada 2018 r. do 

Urzędu Gminy w Damnicy wpłynęła petycja pracowników Szkoły Podstawowej im. 

Zjednoczonej Europy w Zagórzycy w sprawie rozbudowy parkingu znajdującego się przy 

budynku szkoły. Jako adresata niniejszej petycji wskazano Komisję Gospodarki Komunalnej, 

Rolnictwa i Inwestycji Rady Gminy Damnica. W tym miejscu należy wskazać, że zgodnie     z 

treścią art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach, petycja złożona do jednostki 

samorządu terytorialnego rozpatrywana jest przez ten organ. W tym przypadku przez Radę 

Gminy Damnica, gdyż Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Inwestycji nie jest 

organem jednostki samorządu terytorialnego. Z kolei zgodnie z art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym rada gminy rozpatruje petycje złożone przez obywateli, 

a w tym celu powołuje Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, która w myśl § 2 pkt 3 i 5 załącznika 

nr 6 do Statutu Gminy Damnica „Zasady i tryb działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji”, 

komisja ta rozpatruje złożone petycje i przygotowuje pisemną treść odpowiedzi. 

 Przedmiotem złożonej w dniu 15.11.2018 r. petycji pracowników Szkoły Podstawowej 

im. Zjednoczonej Europy w Zagórzycy była prośba o rozbudowę parkingu przy szkole. 

Wnoszący petycję wskazali w niej, że obecnie przed szkołą znajduje się 8-9 miejsc 

parkingowych, a samochodów jest znacznie więcej – samych nauczycieli jest dwudziestu, 

a z parkingu korzystają również rodzice i goście szkoły. Wnoszący petycję wskazali również, 

że zmuszeni są parkować swoje samochody za znakiem zakazu parkowania a powstające 

chodniki całkowicie to uniemożliwiają. Zdaniem pracowników szkoły, zapewnienie miejsc 

parkingowych na terenie zakładu pracy jest czymś zupełnie niezbędnym i społecznie 

pożądanym, w szczególności, że szkoła jest miejscem publicznym, a nauczyciele w niej 

pracujący bardzo często przyjeżdżają z torbami pełnymi książek, zeszytów itp. 



Wójt A. Kordylas poinformował, iż znana jest mu sprawa zgłoszona w petycji przez 

pracowników szkoły w Zagórzycy. Zapoznał się ze stanem faktycznym w terenie. W chwili 

obecnej trwają prace końcowe przy budowie chodnika, po zakończeniu budowy zwiększy się 

ilość miejsc parkingowych przy szkole. Ponadto Wójt A. Kordylas zwrócił uwagę na potrzebę 

przedłużenia chodnika od szkoły w kierunku skrzyżowania. 

Następnie Komisja udała się do miejscowości Zagórzyca, w celu przeprowadzenia wizji 

lokalnej w terenie. 

 Komisja w pełnym składzie stwierdziła, że miejsc parkingowych jest zdecydowanie więcej, 

niż wskazano w petycji. Przede wszystkim, na skutek usunięcia znaków zakazu parkowania 

wzdłuż budynku szkoły i drogi gminnej powstały kolejne miejsca parkingowe, z których mogą 

korzystać zarówno pracownicy szkoły, jak i rodzice, czy goście. Uzasadnione byłoby jedynie, 

ustanowienie zakazu parkowania w miejscu wyznaczonym dla autobusów szkolnych, które 

odbierają dzieci ze szkoły – stosowny wniosek w tym zakresie Komisja skierowała do Wójta 

Gminy Damnica z prośbą o jego przekazanie do Starostwa Powiatowego w Słupsku. 

Ponadto, w odległości ok. 150 m od szkoły znajduje się duży parking przy kościele, z którego 

mogą korzystać również pracownicy Szkoły Podstawowej w Zagórzycy. Znajduje się na nim 

kilkanaście miejsc parkingowych. 

W wizji lokalnej uczestniczył również dyrektor szkoły p. Robert Nowak, który przedstawił stan 

faktyczny zbieżny z tym ustalonym przez Komisję. 

 Mając na uwadze powyżej ustalony stan faktyczny, Komisja wnioskuje o uznanie 

petycji pracowników Szkoły Podstawowej im. Zjednoczonej Europy w Zagórzycy za 

bezzasadną. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący Komisji 

Barbara Imińska       Grzegorz Kiczmachowski 


